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 ראשות הוועדה 
 

 לשנת תשע"ופרס ינאי למרצה מצטיין 
לאחר קבלת שמות המעומדים מהפקולטות השונות , רוכזו שמותיהם והעוברו אל המנל"א 

 על מנת שתקדם את תהליך הפרס.
 

 עמדות צפיה במבחנים
כלל המחשבים הוצבו בפקולטות השונות ונעשה פרסום במסגרת את אס"ט והדיוור השבועי. 

תקופת המבחנים והתקנתם  חלק מהעמדות עוד לא הותקנו בצורה מלאה עקב עומס
 תסתיים במהלך החודש הקרוב.

 
 מילואים

הגב' ליאור נגר. ליאור  –לאחר מכרז חוזר נבחרה רכזת מילואים חדשה לאגודת הסטודנטים 
תחליף בתפקידה את דוד אורעד העוזב את תפקידו לאחר שנתיים. הוועדה מודה לדוד מקרב 

 רבים ובאופן הייחודי לו. לב על עשיה רבה לרווחת הסטודנטים במישורים

 "פורטל הדין משמעתי"
אתר הדין המשמעתי הוטמע בשרתי האגודה ופועל בצורה מלאה. את ההדרכות בעבודה על 

 מלווה ראשי בדין משמעתי בדימוס וכותב המערכת. –האתר יבצע מר' אמיר גולדהמר 
 

 מכינת הטכניון –פיזיקה )מבחן מסכם(  –מועד א' 
הגיעו תלונות דרך רכז המכינה על כך שהנהלת המכינה החליטה לבטל במהלך חודש ינואר 

את ציוני מועד א' בפיסיקה ומקומם לקיים שני מועדים נוספים על המועדים הסדירים אשר 
היו מתכוננים להתקיים. לאור הפגיע והמצב הסבוך אליו נקלעה הנהלת המכינה , הוחלט 

לבקש את המכינה כי תתחייב לפעול לקבלתו יו"ר אס"ט ,  –בעצה אחת עם מר' עומר עמית 
של כל סטודנט אשר יסיים את המועדים עם ציון מספק לקבלתו לטכניון למרות שמועד 
מסירת הציונים לסטודנטים אינו מאפשר את קבלתם לסמסטר אביב. הנהלת המכינה 

 קיבלה על עצמה התחייבות זו והיא עברה אל תלמידי המכינה.

 
 פרסום - תקנות תקופת המבחנים

לקראת תקופת המבחנים הוחלט להפיק פוסטרים חדשים על מנת לעדכן ולחדד לסטודנטים 
הוותיקים והחדשים גם יחד את זכויותיהם וחובותיהם לקראת תקופת הבחינות. מלבד 
זאת, פורסם בקבוצות הפייסבוק השונות )דרך נציגי הוועדה והוועדים( טופס תקלות תקופת 

 תמונה רחבה ככל האפשר לגבי אירועים חריגים בתקופה זו. המבחנים על מנת לקבל

 
 מצוקת מרחבי הלימוד

במסגרת הערכות האגודה לתקופת הבחינות הוחלט לפנות אל לימודי הסמכה על מנת לקבל 
את הסכמתם ,כפי שנעשה בסמסטר הקודם, על מנת ולאפשר לסטודנטים לעשות שימוש 

אולמן גם מחוץ לשעות הפעילות הפורמאליות של הבנין  ברחב הלימוד )מנדרין( אשר בבנין
( וזאת ע"י העסקת משגיח בשכר על מנת שיפקח על הנעשה. היוזמה אושרה 24:00)עד השעה 

 ונתמכת ע"י המשנה הבכיר.
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 בחנים בקורסי מל"ג

בחנים בשעות  6עקב מצוקת הכתות הרבה אשר נובעת משיפוצים ברחבי הקמפוס שובצו 
פפות לשעות הלימוד במהלך הסמסטר בקורסי המל"ג. שיבוץ זה הוביל לכך אשר אינן חו

שמס' סטודנטים פנו אל הוועדה האקדמית על מנת שתפעל לתיקון המצב. רכזת אקדמית 
במחלקה ללימודים הומניסטים יחד עם לימודי הסמכה פעלו במרץ על מנת לתקן את הבעיה 

 והיא נפתרה בצורה משביעת רצון.
 

 באילת משחקי אס"א
לקראת משחקי אס"א באילת נעשתה פניה אל לימודי הסמכה על מנת לקבל פתרון עבור 
הסטודנטים אשר יפסידו מועדי בחינה בעקבות השתתפותם במשחקי הנבחרות השונות. 
סוכם כי סטודנטים אשר יזדקקו למועד בחינה עקב סיבה זו יפנו אל הוועדה האקדמית אשר 

את זכויותיהם. הודעה נשלחה אל כל הנוגעים בדבר על מנת תפעל על מנת שיוכלו לממש 
 שיפרסמו בקרב שחקני הנבחרות.
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 ואומנויות לימודים הומניסטייםהמחלקה ל -סיכום חודשי
 

 פעילויות בחודש החולף:

  אחרה"צ שלא היו סטודנטים שהייתה להם בעיה להיבחן במקצועות המל"ג בשעות  17רוכזה רשימה של
 שעות ההרצאה המקוריות. לכל סטודנט תואם פתרון חלופי בעזרת רוחמה וסגל הקורסים השונים.

  הסטודנטים שנרשמו אליו נותרו חסרי ארבעת כך ש,קורס אגרוף בוטל כשבועיים אחרי שהרישום נפתח
יי ולרכז ספורט קורס ספורט. פורסם פוסט בפורום האקדמי שמנחה את הסטודנטים שנפגעו לשלוח אל

 מייל עם שלוש העדפות לקורסים חלופיים. 
במידה ומדובר בקורסים שניתן להגדיל בהם את המכסה בוצע עבורם רישום ידני. בקורסים בעייתיים כמו 

TRX .הוכנסו הסטודנטים לרשימת המתנה 

 התבקשו הסטודנטים לרשום על גבי  בקורס אישים בתנך לאור זמננו המועבר ע״י הרב אלעד דוקוב
 המבחן גם שם וטלפון מעבר לתז.

לטענת הרב הוא משתמש בפרטים אלו כדי לקרוא לסטודנטים שכתב ידם לא קריא כדי שיסבירו לו את 
 תשובותיהם מבלי ייפגע להם הציון.  הובהר לו שזה לא מקובל.
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 וסביבתית:נדסה אזרחית הפקולטה לה
 אקדמיה:

 'הבוחן נערך ביום האחרון של הסמסטר, קיבלנו מספר הערות  – בבחן בחומרי בניה חלק ב
מנציגי הסמסטר על הבוחן עצמו )שינוי דף נוסחאות בבוקר הבחינה( ועל אופן התנהלות 

ניסוי שיטת השאלות בפתקים בדומה לפקולטה לרפואה, הנושא יעובד ויטופל  –במהלכה 
 בהתאם.

 סגל הקורס שינה את אופן חישוב ציון הש.ב לבדיקה מדגמית של  -מבוא להנדסת חומרים
תרגיל בודד, כאשר בתחילת שנה שלחו מייל בו נאמר כי יבדקו מדגמית מספר תרגילים, 

נקודות מהציון הסופי של סטודנטים שבאותה שאלה ספציפית  8דבר שגרם לפגיעה של עד 
רצה האחראי ניתנה האפשרות לבדיקת תרגיל נוסף לא הצליחו, לאחר פניה מצדי למ

 לסטודנטים שחשו כי נפגעו.

 לקראת תקופת הבחינות נפגשנו יו"ר הועד, אני וסגן דיקן הפקולטה  -למידה מטעויות עבר
לישיבה בה עברנו על תקלות וטעויות במבחנים ובחנים מסמסטרים קודמים שאפשר למנוע 

אותה כיתה של סטודנטים עם תוספת זמן ובלי, דבר בהיערכות נכונה מראש )למשל ערבוב ב
 היוצר רעש כשחצי כיתה מתקפלת ביחד(

 הועלו תלונות מסטודנט על אופן התנהלות קורס מעבדת דרכים, הטענות  – מעבדת דרכים
 יבדקו לעומק ובמידת הצורך יועברו למרצה האחראי להתייחסותו וטיפולו.

 תי את השילוט, אבל העמדה פעילה, משולטת לא אני התקנתי/תלי– עמדת צפיה במבחנים
 ומפורסמת ונמשיך לפרסמה לטובת הסטודנטים.

  מבנים שנה ב'.מסלול הצטרף אלינו נציג סמסטר חדש עבור  –נציג סמסטר חדש 

 עד:ו

 עקב לוח זמנים צפוף בקשות לשינויים  -מועד' ב -לוח מבחנים סמסטר אביב תשע"ז
 ישיבה משולשת של רכזי הפקולטה ויו"ר הועד.במועדי ב' התבצעו במייל, ואושרו ב

 הופצה לנציגי הסמסטר טבלת מעקב ע"מ שנוכל לראות שציונים מפורסמים  – מעקב ציונים
 בזמן ובעת הצורך לתזכר את המרצים.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

6 
 

 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 Academic Council –  הוועדה האקדמית
 האקדמיתהאקדמית

  על מנת שסטודנטים  1הועלתה בקשה לצלם את הקורס מבני בטון  - 1בקשה לצילום קורס בטון
שיש להם חפיפה בהרצאות לא ייפגעו. מרצה הקורס לא אישר את הבקשה. סגל  6מהנדסת מים סמסטר 

או  8יכולים לקחת את קורס מבני בטון בסמסטר  –המסלול הציע פתרונות לבעיית חפיפת הקורסים 
 בבית הספר הבין לאומי. 7בסמסטר 

  הקורס נסגר לרישום לאור אי שביעות רצון של ראש היחידה  –משאבות ומערכות שאיבה 014972קורס
פרופ' יהודה עגנון ממבנה הקורס. נערכה ישיבה עם נציגי הסמסטר של מים וסביבה בנוכחות מרכז 

ם בה הוצעו קורסים חלופיים והתחשבות סגל הפקולטה בסטודנטי ,מסלול סביבה פרופ"ח יוחאי כרמל
. עם כתיבת הדו"ח מסתמן שהקורס יפתח ע"י השתתפות בקורס תכננו לסיים את התוארבשנה ד' ש

 .ויעובר ע"י מרצה אחרבסמסטר אביב תשע"ז 

 לפני תקופת המבחנים.על מנת שימסרו את התייחסותם בחנים לנציגי סמסטר את תאריכי נשלחה טבל 

  בנוגע לשינויים ,ביבה פרופ"ח יוחאי כרמל נערכה פגישה עם ראש המסלול להנדסת ס –קטלוג תשע"ח
כרגע מוצעים קורסים  –הצפויים בקטלוג תשע"ח. עיקר השינויים הם בסידור אפשרויות ההתמחות 

פגישה נוספת  תקייםשלא ניתנים ומבחר הקורסים שניתן לקחת בפועל במספר התמחויות קטן מדי. ת
 כנראה לאחר תקופת המבחנים שבה יועלו הצעות ממשיות.

 
  טיפול בבעיות ותלונות אישיות

  שניתנה שנה שעברה  עלה הצורך לחזור על ההנחיה – "תהליך" , מגמתתשע"ד , מחזור כלכלה הנדסית
יחויבו  לא "תהליך"סטודנטים בהתמחות  , כידאז פרופ"ח יעל דובובסקיסביבה מסלול על ידי ראש 

 את הקורס כלכלה הנדסית בתנאי שלקחו את הקורס המקביל בהנדסה כימית.  ללמוד

  סטודנטית מהנדסת מים שנה ד' נרשמה  – הנדסת מכונות - "הידרודינמיקה של אוניות" – 035061קורס
לקורס אך מחוסר מקום עבור הסטודנטים במכונות בוטל הרישום. מאחר והקורס בעדיפות לסטודנטים 

, רור מול הרכזת האקדמית של מכונותבמכונות אין לסטודנטית אפשרות להירשם לקורס כרגע. נעשה בי
ובהמשך יתפנה הסטודנטית כרגע לא תוכל להרשם כי יש עדיפות לסטודנטים להנדסת מכונות, במידה 

 הסטודנטית תוכל להרשם בתחילת סמסטר. מקום
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 ביוטכנולוגיה:הפקולטה ל
 פעילויות בחודש החולףפירוט 

 ישיבה עם מזכירת הפקולטה לצורך קביעת צילומי וידיאו עבור קורסים  התקיימה
 הצילומים לא יצאו לפועל בגלל סירוב של המרצים להצטלם.  -פקולטיים

 כמובן שהשינויים שיבוצעו בהמשך  -בוצעו ועדיין מבוצעים שינויים במערכת ובלוח הבחינות
 ועדי הבחינות כבר פורסמו והתבצעמהסטודנטים הרשומים כיוון שמיהיו באישור מלא 

 רישום.

 לאחר פגישת   -אורגנו שיעורי תגבור עבור סטודנטים של שנה א׳ במקצוע יסודות הכימיה
יצאה לפועל אחת ההחלטות שנקבעו בפגישה והפקולטה  ,נערכה בחודש שעברר ש, אהאמצע 

 מממנת שעות תגבור עבור הסטודנטים.
  ל בבעיות ותלונות אישיותטיפו

 במסגרת המבחן עלה נוהל החדש לסטודנטים בצורת הפנית שאלות  -מבחן במיקרוביולוגיה של מזון
למתרגלים בפתקים במהלך הבחינה במקום פניה למתרגל הנכנס אל הכיתה. הנוהל היה חדש עבור 

ר להבא במידה והצוות ימשיך הסטודנטים וכן נראה שהצוות לא מתורגל מספיק בנוהל זה ויש מקום לשיפו
בכך. הצעות לשיפור והתלונות שעלו מן הסטודנטים יטופלו ע״י נציגת הסמסטר מול צוות הקורס שכן 

 הנוהל אינו חורג מהתקנות מחד אבל יש מקום לשיפור מנגד. 
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 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 Academic Council –  הוועדה האקדמית
 האקדמיתהאקדמית

 ביולוגיההפקולטה ל
 פירוט פעילויות בחודש החולף

)בעיות/יוזמות אקדמיות במסגרת הפקולטה, נושאים מחוץ לפקולטה, השתתפות במשימות כלל טכניוניות, 
 (:וכל פעילות אחרת החודשמשימות שוטפות, פגישות 

תרגילי בית תקפים. לאחר תרגיל הבית הראשון צוות  5במהלך הקורס הוגשו  -134020גנטיקה כללית  .1
. סטודנטים רבים שכחו מהשינוי והגישו pdf-ל word-הקורס החליט לשנות את פורמט ההגשה מ

על התרגיל. לאחר  0. סגל הקורס החליט שמי שלא הגיש בפורמט המבוקש יקבל ציון wordבפורמט 
נקודות, עם זאת, ההחלטה חלה רק על תרגיל  10ר את ההחלטה בהורדת הפניה, המתרגל האחראי המי

 ולא על אלו שהוגשו אחריו. העניין הועבר לטיפול יו"ר הועדה האקדמית. 2מספר 
בעקבות בעיות בהכנת הניסויים נקבעה הגשה של שני דו"חות  -134142מעבדה בגנטיקה מולקולרית  .2

ה של נציגי הסמסטר למרצה האחראית הוחלט מעבדה לשבוע האחרון של הסמסטר. לאחר פני
 .להפחית ממשקל הדו"ח האחרון. בעיות נוספות שעלו במהלך המעבדה עדיין בטיפול

בשבוע האחרון לסמסטר נערכה פגישה לכל הנציגים  -פגישת נציגים לקראת תקופת הבחינות .3
 החדשים ובה הועברו הנהלים והתקנות לקראת תקופת המבחנים.
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 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 Academic Council –  הוועדה האקדמית
 האקדמיתהאקדמית

 רפואית-הפקולטה להנדסה ביו
 פירוט פעילויות בחודש החולף

  עבודה רציפה מול מזכירות לימודי הסמכה בפקולטה והדיקן.  –פתיחת מעבדות פקולטיות בקיץ
ווידוא מספר מקומות  הקרוב, בקיץ הפקולטקורס מעבדה בהסטודנטים ל בקרב ביקוש סקרי

 מספיק עבור כולם. 

 נהלי תקופת מבחנים לנציגי הסמסטרים ןריענו 

 צ'ופר" למי שמילא )קרמבו( חלוקתפרסום פוסטרי עידוד בפקולטה למילוי משאל מרצה/מתרגל. ו" 

 ם בפקולטה על מנת לאפשר צילום של קורסים בסמסטר הקרוב, יעבודה אל מול מרצים ומתרגל
 .והעברת אישורי הגורמים לסיו"ר הועדה באקדמית

 
 

  ותלונות אישיות טיפול בבעיות

 .פניית סטודנט בנוגע לזכויותיו כמשרת מילואים 

 פניית סטודנט לגבי מקומות במעבדה פקולטית בקיץ 

 פניית סטודנט לגבי פתיחת מקומות רישום נוספים לקורס פקולטי 

 .פניית סטודנט בנוגע לקורסי בחירה פקולטיים 

 ן נוסף.פניית סטודנטית בנוגע לבוחן אמצע המתקיים במקביל לבוח 

 .ייעוץ לסטודנטית בנוגע לפניה למרצה על בעיה אישית 
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 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 Academic Council –  הוועדה האקדמית
 האקדמיתהאקדמית

 חומרים:הפקולטה למדע והנדסה של 
 פירוט פעילויות בחודש החולף

  לוח בחינות סמסטר אביב– 
o ירה הפקולטית על מנת לתאם מבחניםהתקיימו מספר פגישות עם המזכ. 
o  החלפת מועדי בחינות של ספקטרוסקופיה מולקולרית ותרמודינמיקה סטטיסטית–  

 6חומרים וחומרים כימיה, וסמסטר  4על מנת להקל על לוח הבחינות של סמסטר 
של חומרים ביולוגיה וחומרים כימיה, לא נמצאה דרך אחרת פרט ללהחליף בני שני 

 מועדי הבחינה. 

  הפקולטית על מנת להבין איך ניתן למנוע תקופת התקיימה פגישה עם המזכירה
מבחנים קשה מאוד לסמסטרים, והפתרון היחיד שנראה זה החלפה בין שני 

 המועדים.

  ראשית, פגישה עם הרכזת האקדמית של  –התקיימו מספר פגישות נוספות
זהר, וזאת על מנת להבין אם המהלך הוא תקין מבחינת המסלולים שלה.  -כימיה

, 4ה, נערכו פגישות עם נציגי חומרים וחומרים כימיה סמסטר לאחר אישור
 כל אחד בנפרד.  – 6וחומרים כימיה וביולוגיה סמסטר 

  בכימיה, לאחר שהוא לא הסכים  4התקיימה פגישה עם הנציג של סמסטר
 לחילוף. לאחר השיחה, החילוף אושר גם מבחינתו.

o מה לכך שלא כל הפקולטות תקלה בנוגע לבחינה באלקטרומגנטית אלקטרודינמית גר
הרלוונטיות עודכנו בקשר לתאריך הבחינה, ולכן לוח הבחינות הפקולטי נבנה ע"פ תאריך 

 –שגוי. עקב זאת 

  נערכו פגישות עם נציגי סמסטר הרלוונטיים והמזכירה הפקולטית על מנת
 למצוא אלטרנטיבה ללוח הבחינות.

 בעזרתה של עדי, רכזת  נערכה פגישה עם רכזי פיזיקה, מתמטיקה וביורפואה
אקדמית של ביולוגיה, על מנת למצוא תאריך מתאים אחר לבחינה 
באלקטרומגנטית. התאריך האלטרנטיבי שהוצע לא היה מתאים, ולכן הבחינה 

 נשארה בתאריך בו היא כיום.
לוח הבחינות השתנה לפי הנתונים החדשים, בשיתוף נציגי הסמסטר והמזכירה של 

 לאישור נאווה מלימודי הסמכה. הפקולטה. כרגע מחכה

  קויימה שיחת עדכון מצב עם פרופ' יכין עברי, ואנו מחכים כעת לתיאום  –פרוייקט המעבדות
 פגישה עם צוות לשיפור ההוראה בטכניון.

  בתחילת הסמסטר הוגדר כי משיעורי הבית יבדקו   –קורס מבוא להנדסת חומרים של אזרחית
של שיעורי הבית שהינם תקפים, ובסוף הסמסטר בפועל  מספר שאלות שעליהן יתבסס הציון

נבדקה שאלה אחת. הסטודנטים פנו את המתרגל אך הייתה בינהם אי הבנה. קיבלתי פניה 
עם פרטי המקרה, ולאחר שיחה עם וסביבתית אזרחית הפקולטה להנדסה מהרכזת האקדמית של 

תרון שהיה מוסכם על שני מרצה האחראית, נמצא פה לאהמתרגל המלצתי לסטודנטים לפנות 
 הצדדים לפיו לסטודנטים שנפגעו מהבדיקה הראשונה תיבדק שאלה נוספת.
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 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 Academic Council –  הוועדה האקדמית
 האקדמיתהאקדמית

 
  טיפול בבעיות ותלונות אישיות

  ייעוץ לסטודנט אשר היה במיל' בזמן בוחן האמצע, המרצה הציע לתת לו שאלה נוספת במבחן
ינה רצופות לפני הארכת הזמן שעות בח 4ולהוסיף עוד שעה לזמן הבחינה, מה שהיה מגיע ל 

שעות, ולאחר שיחה עם המרצה נמצא  4הנוספת. לסטודנט הוסבר שזמן בחינה לא יכול לעלות על 
 פתרון אחר.

 .עזרה לסטודנטית בארגון קורסים שעליה לקחת היות והיא אינה על המומלצת 

 לפיזיקה  טיפול והכוונה של סטודנטים אשר לא היה להם מקום בקורסי מומלצת בפקולטות
 וביולוגיה.

 .'ייעוץ אקדמי לנציגת סמסטר בקשר למועדי הגשות לאחר מועדי א 

  1ייעוץ אקדמי לנציגת סמסטר לגבי תלונה על ציונים נמוכים של הסטודנטים בבחינה בפיזיקה . 
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 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 Academic Council –  הוועדה האקדמית
 האקדמיתהאקדמית

 חשמל:הפקולטה להנדסת 
 פירוט פעילויות בחודש החולף

)בעיות/יוזמות אקדמיות במסגרת הפקולטה, נושאים מחוץ לפקולטה, השתתפות במשימות כלל טכניוניות, 
 :(וכל פעילות אחרת החודשמשימות שוטפות, פגישות 

 תפקיד )אישי(

פגישה חודשית עם סגן הדיקן, פרופסור נחום שימקין. בפגישה עשינו תיאום ציפיות לגבי תקופת  -
 הבחינות.

רת הוראה בפקולטה, גב׳ מירה הרן. בפגישה סגרנו את לוח המבחנים לאביב תשע״ז פגישה עם מזכי -
 ואת השעות למבחנים לחורף תשע״ז.

גל שחף. ביקשתי  – 5הכנת דף ״תקלות במבחנים״ אחיד לכל נציגי הסמסטר יחד עם נציג של סמסטר  -
 מנציגי הסמסטר להשתמש בדף אחיד כדי לשמור על סדר.

 נציגי הסמסטר בפקולטה.חידוד נהלי מבחנים ל -
 

 סטודנטים )כללי(

בתחילת תקופת הרישום, גילו סטודנטים בסמסטרים אחרונים כי קורס שהובטח להם שיעבור  -
בשרשרת תקשורת בוטל. לאחר בירור מול המזכירות התברר כי גם במייל הראשוני שפורסם לגבי 

ראש השרשרת והוא הסכים להכניס הקורס היה כתוב שהתכנון הוא טנטטיבי בלבד. בכל זאת, פניתי ל
 קורס אחר לשרשרת במקום הקורס המבוטל.

גיליונות להגשה לימים סמוכים. לאחר בירור עם  2בקורס יסודות והתקני מל״מ של הפקולטה ניתנו  -
 הגיליונות.  2הסגל התברר כי ניתן מספיק זמן להגיש את 

בקורס ״אלגברה מודרנית ח׳״, קורס שירות שניתן ע״י הפקולטה למתמטיקה לסטודנטים מחשמל  -
 ומדמח נאמר לסטודנטים כי במבחן הסופי יהיו שאלות בסגנון ״קופסא שחורה״. 

 פניתי לסגן הדיקן של חשמל והוא העביר את הפניה לסגן הדיקן של מתמטיקה, עדיין לא נסגר. 
  

 :בבעיות ותלונות אישיותטיפול 

ליווי סטודנטים במעבדה בחשמל בעקבות מילואים של אחד הסטודנטים. בתחילה המעבדה רצו  -
שהסטודנטים יעשו את המעבדה מהתחלה כי לא היה להם זמן להשלים לסטודנטים את הפגישות 

שעות  שהפסידו. לאחר התערבות שלי ושל פרופ׳ גיא ברטל, אחראי המילואים הפקולטה, נמצאו
 השלמה.

סטודנט שחוזר על קורס )מעגלי מיתוג( היה חשוד בהעתקה, למרות שפשוט לקח תרגיל של עצמו   -
 מסמסטר אחר, הסטודנט שלח מייל למרצה האחראי וכיתב אותי, עוד לא נסגר סופית.

סטודנט שביקש לסגור תואר ״נתקע״ עם התהליך בגלל חופשה של מזכירת הפקולטה. לסטודנט היה  -
דחוף לסגור את התואר בשביל קבלת מלגה ללימודי המשך בחו״ל. הסטודנט פנה להמשך טיפול  צורך

 דרכי אצל סגן הדיקן ללימודי הסמכה, פרופ׳ מאיר אורנשטיין.
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 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 Academic Council –  הוועדה האקדמית
 האקדמיתהאקדמית

 ההפקולטה לכימי
 פירוט פעילויות בחודש החולף:

 .''טיפול בבקשות לצילום קורסים, אושר צילום הקורס ''קינטיקה כימית 

 עם יאנה, רכזת חומרים, על סידור מבחני מועדי א' של סמסטר אביב. עבודה בשיתוף 

   במסלול חומרים כימיה בנוגע להקדמה של קורסים ע''י מספר סטודנטים  7ייעוץ לנציגת סמסטר
בקיץ )כפי שהיה גם בשנים קודמות, אמרתי לה כי לא ניתן  2והצורך בפתיחת מעבדה באנליטית 

 נרשמו סטודנטים ואז ביטלו בגלל מחסור במדריכים(.כבר  2015בקיץ  –להבטיח דבר 

  נקודות זכות!! 3שיהיה  2קבלת אישור על מספר קורס חדש עבור מעבדה באורגנית 

 .''כתיבת הערות והארות על ''מסמך המעבדות 

 .העברת נהלי בחינות לנציגי הסמסטר 

 ת פרס ינאי פקולטי.ייעוץ לאיתי, רכז כימית בנוגע להמלצה על הפקולטה להנדסה כימית לקבל 

 :טיפול בבעיות ותלונות אישיות

  ייעוץ לנציגת מסטרנטים בפקולטה בנוגע לזמן החזרת ציונים: במייל שנשלח ע''י מזכירת הפקולטה
נאמר כי יש שבוע להחזיר למרות שהתקנה אומרת עשרה ימים, הבהרתי לנציגה כי אכן ישנן עשרה ימים 

 כדי להימנע מאיחורים מעבר לעשרה ימים. וככל הנראה המזכירה קיצרה את הזמן

  נמצא כי לא הזינו נכון את תאריכי  – 2טיפול בתלונת סטודנטית על מיקום מבחן מועד א' באנליטית
 המבחנים שהועברו ע''י הועדה האקדמית ללימודי הסמכה.

 .ייעוץ לסטודנט שאביו נפטר לפני חנוכה בנוגע להקלות בתקופת מבחנים 

 דנטים החורגים מהמערכת המומלצת בנוגע לשיבוץ קורסים במערכת.ייעוץ למספר סטו 
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 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 Academic Council –  הוועדה האקדמית
 האקדמיתהאקדמית

 כימיתהפקולטה להנדסה 
 פירוט פעילויות בחודש החולף

 

 כרכז אקדמי של הנדסה כימית המייצג את  – פגישה עם מרצה אחראי בקורס גנטיקה מולקולרית
הסטודנטים להנדסה ביוכימית, נפגשתי יחד עם נציגי סמסטר עם פרופ' דבי לינדל לאחר מספר תלונות 
בנוגע לקורס מעבדה מבחינה אקדמית. לאחר הסכמה עם המרצה בנוגע למספר דברים, הדבר הועבר 

 לטיפול רכזת אקדמית של ביולוגיה.  
 

 לית לוין ודני לוין בנוגע לבעיות אקדמיות בקורס "תהליכים נבחרים בתעשייה כימית"פגישה עם ג – 
עקב תלונות בנוגע למרצה בקורס "תהליכים נבחרים בתעשייה כימית" נקבעה פגישה עם גלית לוין 
ודני לוין לאחר שהמרצה סירב להתייחס למייל בנוגע לתלונות. יחד עם גלית ודני הוחלט שנהלי הקורס 

סמסטרים הבאים ישונו בהתאם לדרישות המרצה מהקורס. הובא לידיעת הסטודנטים הלוקחים ב
 את הקורס מה תקין מבחינה אקדמית ומה יש לעשות בנידון.

 

 'בסמסטר אביב תשע"ז אושר צילום קורס תרמודינמיקה א' לאחר  – צילום קורס תרמודינמיקה א
 לכיתת הצילום באולמן. שפרופ' יועד צור הסכים לשנות את מיקום ההרצאה

 
 

 עקב עומס וצפיפות בחינות  – שינוי תאריך סופי לקורס בקרת הביטוי הגנטי בסמסטר אביב תשע"ז
מועד א' עבור סמסטר אביב שנה ב' בהנדסה ביוכימית הוחלט לחרוג ולדחות את המבחן בבקרת 

הסמכה של ביולוגיה הביטוי הגנטי כיומיים לאחר סיום תקופת הבחינות. בעזרת מזכירת לימודי 
ולאחר אישור מצד המרצה, הרכזים האקדמיים הרלוונטיים ומזכירות פקולטות רלוונטיות, אושר 

 השינוי.
 

  רענון וריכוז תקנות ונהלים מלימודי הסמכה לקראת תקופת מבחנים לכלל נציגי הסמסטר בוועד
 הפקולטה להנדסה כימית.

 

 לטה לפרס ינאי כיחידה אקדמית.המשך ריכוז מכתבי המלצה עבור מועמדות הפקו 
 טיפול בבעיות ותלונות אישיות

  

במהלך הסמסטר פנו אליי מספר סטודנטים בנוגע לתקנות אקדמיות מבחינת זמני החזרת הגשות,  -
 קביעת מועדי הגשה חדשים בסוף סמסטר, מילואים וכד'.
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 מדעי המחשב:הפקולטה ל

 פירוט הפעילויות בחודש זה:
 

  'במהלך כל החודש עבדתי במרץ על קביעת לוח המבחנים ביחד עם  –לוח מבחנים אביב תשע''ז א'+ב
 מרכזת ההוראה הפקולטית מיקה שפירו.

החודש, עיקר העבודה הייתה לקבוע תאריכים לקורסים מתקדמים או לקורסי בחירה פקולטיים. 
 נות הנוחים ביותר עבורם. התייעצתי עם סטודנטים מתואר שני כדי למצוא את תאריכי הבחי

 בעת פתיחת ההרשמה, קיבלתי תלונות מסטודנטים על  –הרצאות מתנגשות /טיפול בתרגולים
הרצאות במומלצת שמתנגשות. ביחד עם מרכזת ההוראה מיקה שפירו והמזכירה /תרגולים

תרגולים מתנגשים כדי לפתור את /הפקולטית ברכה כהן, חיפשנו זמנים טובים יותר להרצאות
 ההתנגשויות. 

  ( הסמסטר מועבר במתכונת שונה 104032מ' )2חשבון אינפיטיסימלי  –מ'2בוחן אמצע באינפי
, וכדי 12.1מסמסטרים קודמים, ישנו בוחן אמצע תקף על חצי מחומר הקורס. הבוחן התקיים ב

שות מקורסים אחרים שניתנים שלסטודנטים יהיה מספיק זמן להתכונן, ביקשנו התחשבות בהג
 באותה מומלצת )מת''ם ואת''ם(. 

כמו כן, ביוזמת נציגת הסמסטר של הקורס, נפתח סקר לסטודנטים שלוקחים את הקורס כעת ולקחו 
את הקורס בעבר כדי שיביעו את דעתם על המתכונת החדשה של הקורס, כדי להסיק מסקנות 

 לסמסטרים הבאים. 

 ( תומר גולני כדי לצלם וידאו 234122י עם המתרגל של הקורס מת''ם )נפגשת  -  צילום קורסים
בסמסטר אביב לקורס. תומר הסכים, השגתי אישור מהפקולטה לכך ואכן יצטלם וידאו סמסטר 

 הבא לתרגולי הקורס. 

 בירורים בירור לגבי מדיניות קורסים מסויימים – טיפול בפניות שוטפות ופרטניות של סטודנטים ,
 לגבי הקטלוג, התייעצויות לגבי מערכת וכו'. 

 במהלך ישיבת ועדשהתקיימה החודש, העברתי מצגת לכל הנציגים  – העברת ידע לנציגי סמסטר
והפעילים של הועד בנוגע לנהלי תקופת בחינות ונהלי מילואים. זאת על מנת שהם ידעו לענות ולטפל 

 בבעיות כאלו של סטודנטים. 

 אני יוזם מערכת לאיסוף בחינות )סריקות, טפסים( בכל הקורסים  – נות פקולטיאיסוף בחי
פעיל לכמה קורסים, ועבור /הפקולטיים. כיוון שאנחנו נכנסים לתקופת בחינות, שיבצתי כל נציג

 יעזור לאסוף פתרונות לבחינות.  הקורסים האלה אותו נציג
הבחינות שנאספו ולהעלות לפלטפורמה המטרה הכללית היא לאחר תקופת המבחנים לאסוף את כל 

 מסודרת שנחליט עליה בהמשך. 

 לכל היותר ולא תיגרר לתקופת  26.1-הקפדה על הנוהל שהגשת כל מטלות הבית תהיה עד ה
 המבחנים. 
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 מכונות:הפקולטה להנדסת 
 

 פירוט פעילויות בחודש החולף

 1.1.17סטודנטים -פגישת סגל: 
o כמו חידוד הנחיות על הזנת ציונים במודל, מתרגלים  בישיבה עלו נושאים שוטפים

 בפקולטה, עדכוני קורסים ופתיחת קורסים בקיץ, נושאי מנהלה ועוד.
o  בפגישה תואם מול הסגל ואושר להעלות את דורון שילה ויצחק בוכר לפרס ינאי. נאחל להם

 בהצלחה.
o י. לאחר הישיבה בפגישה הועלתה ההצעה לצילום קורסים בוידיאו והתקבל אישור עקרונ

התקבלו כלל  -צילום תרגול של שמרי חביב במעבר חום  התבצע סבב אישורים לאישור
  האישורים והתרגול יצולם סמסטר הבא.

 :תקלות בחני אמצע 
o ללא מועד ב'. -%55בוחן תקף  -ניהול פרויקטים 

כונת בעקבות פנייה שלי למרצה, תואם מועד ב' שבוע לאחר המועד א', באותה מת -הפתרון
כמו המועד א'. עקב דרישה נוספת לזמן להתכונן ולהיערך ולערער, הוחלט שמועד ב' יתקיים 

 בסוף תקופת המבחנים. טרם פורסם תאריך.
o ללא מועד ב'. -%30בוחן תקף  -תכן משולב אנליזה 

 בעקבות פנייה שלי למרצה, הוחלט כי הבוחן יהיה מגן. -הפתרון

 :איחור בהחזרת שיעורי בית 
o לא הוחזר משוב על אף אחד משיעורי הבית שהוגשו במהלך הסמסטר. -מליהנע חש 

נשלח מייל למרצה הקורס שהסביר לו את חשיבות החזרת משוב על שיעורי בית  -הפתרון
והנעתו לעידוד המתרגלים לבדיקה של כלל שיעורי הבית והחזרתם לסטודנטים טרם 

 המבחן.
o שהוגשו )נכון לכתיבת  7יעורי בית מתוך ש 4הוחזרו ציונים על  -מבוא לשרטוט ממחושב

ולכן הסטודנטים לא יודעים האם  9הטובים ביותר מתוך  7שורות אלה(. הציון מחושב לפי 
 להשקיע מזמנם לצורך שיפור הציון.

 כמו להנע חשמלי. -הפתרון

 בעיות מערכת: 
o עצמם  פנייה לסטודנטים מהנדסת מים ומאווירונאוטיקה להסיר -הידרודינמיקה של אניות

 ואם לא עשו זאת הסירו אותם. -מהקורס הנ"ל
התבצע בירור מול המזכירות ונשלח מייל הסבר לרכזים של אזרחית  -פתרון

ואווירונאוטיקה: הקורס נפתח לסטודנטים חיצוניים לפקולטה בטעות, ולכן הסטודנטים 
את כמות  התבקשו להוריד עצמם או שיורדו ע"י לימודי ההסמכה באולמן. לא ניתן להגדיל

הסטודנטים בקורס מכיוון שמדובר בקורס עם מרצה יחיד ללא מתרגלים. כרגע ההרשמה 
לקורס זה מתבצעת ידנית ע"י מזכירות הפקולטה למכונות, בעדיפות לסטודנטים 

 מהפקולטה למכונות, לפי מספר נקודות ולפי מגמה.
o בתאריך שהמרצה עקב טעות הקלדה, נקבע מועד ב' של הקורס לסמסטר אביב  -דינמיקה

לא יכול להיות נוכח. הטעות התגלתה לאחר תקופת הרישום, אולם המרצה דרש לדחות את 
 מועד המבחן.

הפתרון תואם מול  -תואם מועד חלופי למבחן לפני תקופת המבחנים של מועדי ב' -פתרון
דה המרצה, נציג הסטודנטים, המזכירות, מזכירות לימודי הסמכה באולמן ויו"ר וסיו"ר הוע

 האקדמית.
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o כאשר  -קורסי בחירה במגמה 7מתוך  2סמסטר הבא נפתחים  -קורסי בחירה במגמת תכן
. המצב יוצר מצב שאי אפשרויות בחירה במקרה הטוב, ואין אפשרות לסיים 3חובה לבחור 

 תואר במקרה הרע.
י בעקבות פנייה לראש מגמת תכן, יינתנו פתרונות חלופיים פרטניים לסטודנטים לפ -פתרון

 קורסים ספציפיים שהסטודנטים מציעים. אין פתרון קולקטיבי.
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 פיזיקה:פקולטה לה
 פירוט פעילויות בחודש החולף

 פגישה עם יוליה אחראית מעבדות .1
אחראית מעבדות הוראה בפקולטה לפיזיקה.  נערכה פגישה עם יוליה פרזיאנט 4.1.17בתאריך ה

בפגישה הועלה רעיון לשיפור במעבדות שנקלח ממעבדות בפקולטות אחרות. לטענתה היה הסמסטר 
ניסיון לפתור את הבעיה בדרך אחרת, שהיא מעדיפה מכיוון שהפתרון הנוכחי לא פוגע בחופש של 

פה הקרובה לנסות לאסוף כמה שיותר המדריכים. קיבלתי את טענותיה, אך אני מתכנן במהלך התקו
טענות מהמעבדות הוראה בסמסטר חורף תשע"ז בפקולטה לפיזיקה על מנת לדעת האם /בעיות

 הפתרון באמת פתר את הבעיה הנ"ל )וגם בעיות שונות בנושא המעבדות(.
 

 לוח בחינות ומערכת שעות של מקצועות הבחירה .2
הסמכה בפקולטה על מנת לשבץ תאריכים בלוח  נעשתה עבודה משותפת ביני לבין מזכירת לימודי

הבחינות למקצועות הבחירה לאחר שאושרו תאריכי העוגנים. בנוסף גם שובצו במערכת השעות. 
בסה"כ נעשה המקסימום כדי שכל סטודנט יוכל לבחור את הבחירה לפי שיקולים אקדמיים ושל 

או במערכת השעות. אני חושב /ינות והתנגשות בלוח בח/עיניין אישי, ולא יצטרך לבחור עקב סמיכות
 שהשגנו מטרה זו בצורה טובה.

 
 הוראות לתקופת המבחנים בישיבת ועד/העברת מצגת תקנות .3

הועברה   23.01.17בישיבת ועד של ועד פיזיקה האחרונה לסמסטר חורף תשע"ז שהתקיימה בתאריך 
 מצגת בנושא תקנות הרלוונטיות לתקופת המבחנים. במצגת הוצג 

  מתוך תקנון לימודי הסמכה הנוגעות למבחנים תקנות ○
הוראות דיקנית לימודי הסמכה לתקופת המבחנים סמסטר חורף תשע"ז שהופצה לכלל  ○

 הפקולטות 
 תקנות מילואים הרלוונטיות לתקופת המבחנים ○

 
 קורסים לצילום .4

לאחר התכתבויות עם המרצה, הוא ביקש לדבר עם האחראית על  –( 114210אופטיקה ) ○
במרכז לקידום הוראה, ד"ר אביגיל ברזילי. לאחר שדאגתי כי יקושר אליה, הם הנושא 

דיברו והוא כרגע עדיין מתלבט, ואמר שיחזיר לה תשובה. בנוסף, אביגיל אמרה שכרגע היא 
שומרת את המקום בשבילו להחליט, ובמידה ויהיה קורס נוסף על משבצת הזמן של הצילום 

 ם המרצה.של הקורס הנ"ל, היא תיצור קשר ע
סטודנטים( וצפי הסטודנטים  120עקב גודל הכיתת צילום )בערך  –( 114054) 3פיזיקה  ○

(, נוצרה בעיה. הרעיון שהוצע הינו להוסיף מרצה נוסף ובכך לחלק את 360בקורס )
הסטודנטים. נבדקה הנכונות של מול פרופ' יעקב קרסיק )שהינו המרצה שהעביר בסמסטר 

הוא אישר כי אין לו בעיה עקרונית. לאחר מכן העיניין הועבר חורף תשע"ז את הקורס( ו
 לטיפול היו"ר והסיו"ר של הועדה האקדמית לכך שיאושר הוספת המרצה.

לא יצולם עקב התנגשות עם קורס אחר במערכת השעות של הכיתת  –( 114073ח' )3פיזיקה  ○
 צילום

 
  טיפול בבעיות ותלונות אישיות

 
( המועבר 124107בקורס כימיה לפיסיקאים ) - תקופת מבחנים הגשה במעבדה בכימיה לתוך  .1

לראשונה הסמסטר נוצרה בעיה כאשר במעבדות שהן חובה כחלק מהקורס נוצרה המצב כי הגשה 
של דו"ח הינה שבועיים ומכך ששתי הקבוצות ביצעו מעבדה בשבוע הלפני אחרון והאחרון של 
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המבחנים. בפניה שנעשתה אל האחראי של  טר כך שיצא בפועל כי ההגשה היא לתוך תקופתסהסמ
הקורס הצגתי בפניו את הטענות והוחלט כי ההגשות תהיינה עד סוף תקופת המבחנים. בנוסף, 

הצעתי שניתן להתחיל את המעבדות מוקדם יותר, ונאמר לי כי לקראת העברת הקורס בפעם הבאה 
 ייתנו לבעיה זו פתרון.  
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 רפואה:הפקולטה ל
 בחודש החולף פירוט פעילויות

  'תוכנית חדשה לקראת הגשת מועמדות למעבר למגמה רפואית –שנה ב 
התקיים מפגש עם סטודנטים משנה ב' )מחזור ראשון בו מתקיים תהליך המיון בתכנית החדשה(. 
הפגישה נוהלה על ידי פרופ' שילר ופרופ' ארונהיים ומטרתה הייתה לשקף לסטודנטים את התהליך 

 .ולענות על שאלות

  קבלה ומיון בתכנית החדשה היא נקודת זמן רגישה ביותר. גם אם לא זו כוונתה המקורית של
התכנית, רובם המוחלט של הסטודנטים במגמה המדעית השקיעו שנתיים מחייהם על מנת לנסות 

תהליך המיון לא היה ברור דיו ולאורך הדרך התקיימו  ולעבור לתכנית הרפואית. לצערנו, בתחילה,
שות ושיחות על מנת לנסות לקבל תשובות בנושא. אני רוצה להתייחס לנקודות הבעייתיות מספר פגי

ביותר שעלו אתמול. נקודות אלה סותרות שיח קודם בנושא ומהוות התנהלות לא רגישה מול 
  -הסטודנטים בתכנית

 במרץ שנה שעברה יצא מסמך מטעם הפקולטה לסטודנטים בו נמסר כי - ציון מו"ר מינימלי לרישום
. אתמול בפגישה נודע לסטודנטים כי 185 -יהיה כ ציון המו"ר המינימלי לרישום למגמה הרפואית

רשמי שניתן לסטודנטים על ידי  מעבר לסתירה המשמעותית במידע .205 -הציון יעמודד על כ
המינימלי לרישום, יש בכך מידה רבה של חסר הוגנות כלפי הפקולטה, במידה ואכן זה יהיה מו"ר 

סטודנטים, שיכלו בשנה שעברה לקבל החלטות בנוגע להמשך דרכם. אני חושב שכמוסד רציני, אנו 
לא יכולים להוציא מידע סותר באופן כל כך גס ולא לעמוד בהתחייבויות כלפי הסטודנטים. על אחת 

 .כמה וכמה בנושא כה רגיש

 במהלך חודשי הקיץ נשלח מכתב - סמסטרים לסטודנטים מצטיינים מך שלושהמעבר על ס
לסטודנטים מצטיינים שקבלתם תהיה לאחר שלושה סמסטרים ולא ארבעה. אתמול הסטודנטים 

גם במקרה הזה, אין זו התנהלות סבירה  קיבלו תשובה שאם דבר כזה נאמר, הרי מדובר בטעות.
  .טודנטיםלסתור באופן גס מכתב רשמי שנשלח לס

לאחר הפנייה לדיקן הפקולטה פרופ' מרום, נעשתה ישיבה של הצוות האקדמי וועדת הקבלה 
. כלומר ציון והפקולטה החליטה לחזור בה וכל מה שהובטח בשנה שעברה לסטודנטים אכן יתקיים

לא תהיה בעיה בהקצאת זימונים למו"ר באופן שבו כל סטודנט  *185מו"ר כסף זימון יעמוד על 
  שיצטרך יקבל זימון.

והדיקן מצא לנכון לפגוש הדיקן פרופ' מרום והנהלת הפקולטה התייחסו ברצינות לפנייתנו,  
 .ולהעביר את המסרים באופן בלתי אמצעי לסטודנטים

 
ישנן עוד בעיות אשר מטופלות בנושא זה עקב החלטת הפקולטה להוריד את הציון בקורס כימיה 

נטים שהמקצוע מוריד להם את הממוצע. הודעה זו יצאה רק היום אורגנית מהממוצע עבור סטוד
בבוקר והנושא נמצא בבדיקה, החלטה זו נמסרה על ידי הפקולטה כהחלטה שאמורה להקל על 
הסטודנטים, אך מכיוון שזו החלטה שנלקחה רק עכשיו ישנם סטודנטים רבים שיפגעו ממנה מכיוון 

 נטים אחרים. שזה פוגע ביתרון היחסי שלהם לעומת סטוד

 מייל עם הנחיות וטיפים לקראת תקופת מבחנים 
לקראת תקופת המבחנים הוזכרו עקרונות חשובים כגון שמירה על יושר בחינות והתחייבות לא 
להעתיק, טיפים ייחודים עבור שנה א', טיפים עבור כל המבחנים של השנים הפרה קליניות ועוד מידע 
חשוב לגבי זכויות סטודנטים ונהלים מיוחדים לפקולטה לרפואה, במטרה לעבור את תקופת המבחנים 

 בצורה חלקה וליידע את הסטודנטים בכל הנדרש. 
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  פנייה אישית: סטודנט אשר נעדר משיעורים בקורס "אתיקה ומשפט" מכיוון ששבר את רגלו. בקורס
נקודות בציון הסופי. מכיוון שהסטודנט נעדר הוא  5-זה נערכת מידי פעם בדיקת נוכחות אשר שווה כ

 בבירור יחד עם מזכירות הפקולטה לגבי המקרה הזה.  הנקודות הללו. העניין נמצא 5לא קיבל את 
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 תעשיה וניהול:הפקולטה להנדסת 
 פירוט פעילויות בחודש החולף

מערכת השעות ולוח המבחנים הופצו לכלל נציגי הסמסטר. בוצעה ההרשמה של כלל הסטודנטים  .1
 למקצועות.

הפקולטה להאריך את שעות פתיחתה, ונקבע כי התקציב עומד על פתיחת  בוצעה בקשה מסיפריית .2
 .22:00הסיפריה כל יום עד לשעה 

 יוזמות ופרויקטים:

 לאחר עדכון הקובץ של סמסטר קודם, הוספת קורסים חדשים,  -פורסם קובץ קורסי בחירה
ועדכון הפתיחה שלהם, פורסם הקובץ בקבוצת הפייסבוק לסטודנטים בסמסטרים 

 קדמים, על מנת שכל סטודנט יוכל לתכנן את לקיחת קורסי הבחירה שלו בצורה נבונה.המת
 טיפול בבעיות ותלונות אישיות:

 -כלכלת ישראל .1
הועלתה בעיה שלאחר פתיחת ההרשמה, סטודנטים שנרשמו לקורס, הוצאו ממנו לאחר שמזכירת 
הפקולטה שלחה מייל, הטוען שלמי שאין קדם מתאים לקורס, לא יוכל להשתתף בו. חוק זה היה 
תמיד אך בסמסטרים האחרונים לא נאכף. לאחר תלונות מסטודנטים שבחרו את הקורס והוצאו ממנו 

קופת ההרשמה, נעשה ברור עם י"ור הועדה אמיר גרטי, ונאמר כי אך ורק המרצה יכול כמעט בסוף ת
להחליט האם לאכוף את החוק או לא. באופן מאוד הגיוני התברר כי אנשים שמחוייבים לקחת את 
הקורס ויש להם את הקדמים הנדרשים/שייכים למסלול של התואר בכלכלה, ניסו להירשם אך לא 

מקום. לכן בהוראת המרצה הוצאו כל הסטודנטים אשר לא עמדו בתנאים הצליחו מפאת חוסר 
 להירשם לקורס.

 -בעיית מערכת  .2
, שהוא 1פסיכולוגיה, מתנגש בהרצאה עם קורס מיקרו -סטודנטית פנתה בתלונה כי קורס חובה שלה

 חובה גם כן כי היא נמצאת במסלול של התואר לכלכלה.
אותו סמסטר בזמן העבודה על המערכת, ולכן הוסבר  האילוץ הזה משום מה לא הועלה מנציגת

לסטודנטית שכרגע המהלך הוא מאוד בעייתי, משום שצריך למצוא מועד שמתאים לכולם כולל 
הסכמה אך  100%מהסטודנטים על מנת להזיז את השעה. כרגע יש  100%המרצה, ולקבל הסכמה של 

אמרה להם שזה תקין. לאחר ייעוץ עם הגישו לרכזת טופס ללא חתימות משום שמזכירת הפקולטה 
 יו"ר הוועדה האקדמית הוסבר כי לא קיים מצב כזה ויהיו חייבות חתימות של כולם.
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 הפקולטה למתמטיקה

 פירוט פעילויות בחודש האחרון
 

 -הכנסת לוחות לספריה   .1
 רכישה לטובת הסטודנטים ביוזמתי ללוחות מחיקים לספרייה על מנת לעזור לסטודנטים  ההתבצע

 שינוי אופן השמת מבחנים ושעות לימוד לקורסים פקולטים. .2
נוצרה בעיה שסטודנטים שעושים קורסים לפי המומלצת אך מחליטים לקחת קורסי בחירה שהם 

סמסטר הבא אני בעזרת נציגי הסמסטר חובה בסמסטר שבו הקורס מתנגש בקורס במומלצת לכן מה
אעביר את למזכירת הוראה שלנו בקשות למבחנים ושעות נוחות על מנת להקל על סטודנטים ולענות 

 על צרכיהם מבלי שיווצרו בעיות.
 בעיה עם סטודנט ממחשבים בקורס פקולטי אלגברה א'  .3

יה של אי התאמת כיתה סטודנט אשר לקח קורס אלגברה א' מפקולטה למחשבים לא קיבל יחס לבע
בזמן בוחן אמצע הפנתי את הסטודנט והרכז של מחשבים לרחלי על מנת שזאת תקשר בין המרצה 

 לסטודנט .
 ניסיון לצילום קורס.  .4

נסיתי להעביר קורסים לצילום אך ללא הצלחה מכמה סיבות)שעות לא הסתדרו, מרצה שלא היה 
ין הסגל הבכיר )דיקן ,סגן דיקן ( שבה העלתי הצעה מעוניין וכו' ( . לבסוף התקיימה פגישה ביני לב

 לנסות לצלם קורס בסמסטר חורף הבא .
 

 (22.1.17פגישה סמסטר אקדמית עם הסגל) .5
בשבוע שעבר קיימתי פגישה אקדמית על מנת לעלות הצעות רעיונות ובעיות עם הסגל הבכיר. הנוכחים 

פקולטי נוסף יחד עם הדיקן והסגן דיקן . בשיחה עלו נציגי סמסטר )גל נוביץ,אור גולדריך( וחבר  2היו 
כמה נושאים ביניהם היו נושאי ספי הצטיינות של מסלולים כפולים ואיך אפשר לנסות לעזור לכאלו 
שלומדים תואר משולב ולא להקשות עליהם .הרעיון הוא שאם הסטודנט מבצע תואר משולב הסף 

-מהמסלול שאינו משולב )אם נניח מחשביםהצטיינות יהיה בהתאם לסף של אותם סטודנטים 
מתמטיקה אז הציון יקבע לפי מתמטיקה ולא ציון מיוחד שמותאם רק למסלול( הרעיון עדיין לא 
לגמרי מוכן אך הסגל הסכים איתנו ואמר שיעזור היכן שהאפשר. כמו כן עלו כמה בעיות שהיו במהלך 

או למזכירת הוראה לגבי כול איחור החזרת החודשים האחרונים הסגן דיקן אמר שיש לשלוח לו מייל 
ציונים מתרגלים/מרצים שאינם מגיעים לשעת קבלה ,או כול בעיה כלשהי שסטודנט סובל ממנה 
,לבסוף הוחלט שתהיה שיחת המשך בתחילת הסמסטר הבא לסגור כול מיני בעיות שעדיין לא דנו בהם 

 באותה פגישה.
 צות פגישה סרט פקולטית +חלוקת חול.  6      

 לחודש התקיים ערב סרט פקולטי וחלוקת חולצת למי ששילם אליהן                                                       23ב           
 מראש ,הערב התקיים בזכות חברי הועד של הפקולטה שאחראית הייתה ספיר             
 השנה ערב סטנדאפ בעזרת  סגינר שבנוסף לאותו ערב גם ארגנה להמשך           
 אס"ט.           

 הערות נוספות )מהדוח החודשי האחרון(:
הישיבה אקדמית הייתה מאוד הכרחית ויש לקיימה לפחות כל סמסטר זאת כעצת יעול לרכזים  .1

 עתידים.
הבעיה של הקורס מתמטיקה שימושית טופלה לאחר שהמרצה חזר ארצה היו עדיין כמה תלונות  .2

 לראות האם יש עוד דרך פעולה לגביהן . מסטודנטים ויש
 תקלה  במהלך החודש האחרון שתיהן טופלו  . 2היו   .3

 


